
Referat møte FAU Leirvik Skule 01.11.23  
 

Til stede:  
Marius Rasmussen 1A 

Erlend Windå Bergo, 1B 

Ingvild Theodorsen Dahl, 2 blå  

Øyvind Storebø, 2 rød  

Hanne Kjærland Lønning, 3A 

Cecilie Solberg, 3B 

Gunhild Sævareid, 4A 

Edvin Folgerø Helland, 4B 

Randi Notland, 4C 

Ingfrid Evensen Hystad, 5A 

Malene Øen, 5B 

Marianne Kannelønning, 6B  

Vigdis Hope, 7A 

 

1.Godkjenning av innkalling og referat  
Innkalling ble sendt ut sent.  

Referat fra møte i september godkjent.  

Referat fra de e møtet legges ut på facebookgruppa l FAU. Om det ikke er innvendinger innen en 
uke er referatet godkjent. Referent sender det da l rektor.  

 

2. 17.mai fane  
17.mai fanen l Leirvik Skule er ganske skadet. Vi trenger en ny eller ordne den vi har.  

FAU ønsker at denne fanen blir fikset eller at man får laget en ny, rela vt lik fane.  

Tiltak:  

Leder og nestleder tar ansvar for å finne noen som kan ordne denne. 

 

3. Økonomi  
Kort orientering om at kontoen l FAU disponeres av Belinda på skolen. Beløp ca 46 000kr.  

Leder anbefaler å registrere FAU som forening i Brønnøysundregisteret.  



Tiltak:  

Leder vil innhente mer informasjon om de e l neste møte.  

 

4. Trafikksikkerhet og anbefalt sykkelpraksis  
Ingvild Dahl presenterte Trygg Trafikk sin veileder Sykling på skoleveien – trygt frem og hjem. 

FAU diskuterte saken.  

 

Vedtak:  

- FAU på Leirvik Skule anbefaler at elevene går på 5. trinn før de begynner å sykle alene l 
skolen. Anbefalingen bygger på en lokal sikkerhetsvurdering foreta  FAU samt Trygg Trafikks 
veileder: Sykling på skoleveien – trygt frem og hjem. 
h ps://www.tryggtrafikk.no/content/uploads/2017/10/Sykling-pa%CC%8A-skoleveien-trygt-
frem-og-hjem.-Endeleg.pdf 

- FAU anbefaler at skolen gjennomfører sykkelopplæring på 4.trinn.  
- FAU anbefaler at trafikksikkerhet og anbefalt sykkelpraksis er fast punkt på foreldremøter på 

høsten.  
- FAU anbefaler at skolen viser l Trygg Trafikk sin veileder Sykling på skoleveien – trygt frem og 

hjem. 
- FAU vil be skolen ved rektor om å offentliggjøre FAU sin anbefaling på ne side og på visma.  

 

5. Årshjul  
Referent presenterte forslag l årshjul.  

Foreløpig årshjul er godkjent. Vi vil jobbe videre med innhold i årshjulet på neste møte.  

 

6. Diverse  
 

6.1 Situasjonen på 3.trinn er diskutert. FAU diskuterer hvilken kommunikasjon som skal gis l 
foreldre. FAU oppfordrer l at retningslinjene håndteres likt blant lærerne.  

6.2 Åpen høring i komité oppvekst og miljø angående budsje  14.11 kl 17.  

Øyvind Storebø og Vigdis Hope skal møte på vegne av FAU og presentere at FAU mener det er vik g at 
utbygging av Leirvik Skule prioriteres.  

 

6.3 Informasjon fra rektor 
- Det starter opp igjen kan ne for 7.trinn  

- Det kommer alterna vt opplegg julegudstjeneste. Rektor presenterte muligheter.  

 



6.4. Foreldreundersøkelse  
Anbefalt å gjennomføre i uke 47-48. Skolen har mål om høy svarprosent. Skolen gir pizza l den 
klassen med høyest svarprosent. Vi går lenke i Visma.  

FAU vil oppfordre alle l å delta, og FAU representantene kan gjøre de e gjennom klassenes 
facebookgrupper.  

 

6.5 FAU ønsker at elevene får ukeplan på papir også. Slik at elever kan begynne på lekser før foreldre 
kommer hjem, og ikke trenger å bruke skjerm for å finne ukeplanen. Det er flo  at ukeplanen også 
ligger lgjengelig på ne siden.   

 

6.6 Språkbruk:  
FAU ønsker å fortse e å ha fokus på å bedre språkbruken blant elevene. FAU diskuterte saken.   

Leder og nestleder vil forsøke å få l et ny  møte med elevrådet.  

 

Referent Ingvild Theodorsen Dahl  

 


